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Weert, 28 december 2014. 
 
Betreft: Fietsenstalling op het Kasteelplein 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
en Raad der gemeente Weert. 
 
 
Geacht college, geachte raadsleden, 
 
In het HORECA/KVU-overleg van 4 december jl. stonden de rijwielstallingen in Weert 
op de agenda en in het bijzonder de gratis stalling die tijdens het weekend op het 
Kasteelplein staat: zaterdag en zondag vanaf 16.00 uur.  
Bij de toelichting op dat agendapunt werd melding gemaakt dat deze rijwielstalling 
vanaf 2015 wellicht zou komen te vervallen.  
Een beslissing daarover zou tijdens een overleg op 7 januari 2015 worden genomen.  
 
De Bewoners Organisatie Binnenstad, de bewonersvertegenwoordigers en de 
ondernemers van de Oelemarkt waren ronduit overdonderd door deze mededeling 
en spraken hun misnoegen hierover uit. 
 
Wij verzoeken uw college en raad de zes onderstaande aandachtspunten in 
overweging te nemen bij de besluitvorming. 
 
Het waarom van een gratis rijwielstalling: 

-‐ De gemeente heeft beginjaren 2000 het initiatief genomen voor een 
uitgaanscentrum in Weert. Het bestemmingsplan is daarop aangepast zodat 
meer horeca op de Oelemarkt kon worden toegestaan.  

-‐ In de eerste jaren ondervonden de aanwonende in de omgeving van de 
Oelemarkt in meerdere opzichten overlast van het uitgaanspubliek. Het 
uitgaanspubliek kwam met rijwielen en auto’s en deze voertuigen werden her 
en der geparkeerd. Dat leidde bij vertrek middernacht tot geluidsoverlast.  

-‐ Dit probleem werd in belangrijke mate opgelost door de komst van de betaalde 
rijwielstalling op het Kasteelplein: minder auto’s op het plein, dus minder 
geluidsoverlast en nagenoeg geen wild geparkeerde rijwielen meer. 

-‐ Deze situatie wijzigde zich, omdat de bezoekers van de rijwielstalling niet meer 
wilden betalen voor het stallen van hun rijwiel. Gevolg: weer wild parkeren van 
rijwielen. 

-‐ In het HORECA/KVU-overleg werd verzocht over te gaan tot niet-betaald 
parkeren. Na moeizaam overleg tussen de gemeente en een rijwielexploitant 
is dit mogelijk geworden- met groot succes voor alle betrokken partijen. 

-‐ Deze oplossing heeft voor de bewoners dan ook een bevredigende situatie 
opgeleverd. 



 
Helaas dreigt dat nu weer verloren te gaan! Zowel de ondernemers van de 
Oelemarkt, de Bewoners Organisatie Binnenstad en de VVE’s  
Kasteelwal en Bellevue, verzoeken uw college en raad dringend de huidige gratis 
rijwielstalling op het Kasteelplein te handhaven. 
 
Wij verzoeken uw college en raad geen onomkeerbare besluiten te nemen en de 
gratis stalling te handhaven t.b.v. het voorkomen van –opnieuw- overlast voor 
omwonenden.  
 
Sprekende namens de genoemde partijen wachten wij met bijzondere belangstelling 
op een positief bericht. Behoudt van de fietsenstalling.   
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens Bestuur BOB: 
 
Léon Bouwels (voorzitter)                                                José Kirkels (secretaris) 
 
 
 
Mede ondertekenaars: 
 
Namens de VvE Kasteelwal 
 
Namens de VvE Bellevue 
             
 
 
 

 
 
 
 
 

 


